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UG.0002.5.2020 

 

Protokół  

 XVIII sesji Rady Gminy Rozprza  

w dniu 29 października 2020 r. 

 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska otworzyła XVIII sesję Rady Gminy Rozprza w dniu             

29 października 2020 r. o godz. 10.00 oraz przywitała pozostających na łączach Radnych oraz 

obecnego na sali Pana Wójta i jego współpracowników. 

 

Następnie powiedziała, że zgodnie z przepisami (art. 15zzx ust. 1 i 2) ustawy z dnia 2 marca 2020 r. 

o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych sesja Rady 

Gminy zostanie przeprowadzona w trybie zdalnym przy pomocy telekonferencji.  

 

W dalszej kolejności przypomniała, że obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

 

Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności na tablecie.     

 

Podczas otwarcia sesji w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych. 

Obecni: 

1) Agata Bartkowska 

2) Krzysztof Biegański 

3) Józef Bielas 

4) Tomasz Gemel 

5) Robert Kabziński 

6) Jolanta Krupa 

7) Hubert Łukasik 

8) Piotr Misztela 

9) Małgorzata Nowakowska 
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10) Małgorzata Olczyk 

11) Zdzisław Piątek 

12) Stanisław Rębeliński 

13) Teresa Sikorska 

14) Anna Pawłowska 

 

Nieobecny był radny Andrzej Matuszczyk 

 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczy                    

14 radnych, zatem obrady są prawomocne.      

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1) Janusz Jędrzejczyk - Wójt Gminy Rozprza 

2) Artur Cubała - Zastępca Wójta Gminy Rozprza 

3) Bogdan Górecki - Skarbnik Gminy 

4) Bożena Nagrodzka - Sekretarz Gminy 

 

Przewodnicząca przypomniała także,  że ze względów technicznych radni będą mieli wyłączone 

mikrofony, a włączane będą pojedynczo po zgłoszeniu się do dyskusji. 

     

 

 Punkt 2 

Informacja o sporządzeniu protokołu XVII sesji Rady Gminy Rozprza  

oraz rozpatrzenie poprawek i uzupełnień 

 

Protokół XVII sesji z 24 września 2020 r. został sporządzony. Nikt z radnych nie zgłaszał uwag                          

do jego treści.  

 

 

Punkt 3 

Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska powiedziała, że porządek obrad został przesłany                 

do radnych elektronicznie. Następnie zapytała, czy ktoś z radnych ma uwagi do jego treści.   

Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku obrad. 
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Wobec powyższego porządek obrad brzmiał następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Informacja o sporządzeniu protokołu XVII sesji Rady Gminy Rozprza oraz rozpatrzenie 

poprawek i uzupełnień. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2020 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza                           

na lata 2020-2036. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Rozprza                     

na lata 2021-2030. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Gminy Rozprza                                    

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia                  

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok”.    

9. Interpelacje i zapytania radnych.   

10. Informacje, komunikaty i sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad.         

 

Przewodnicząca Rady Gminy uznała, że punkty 1, 2 i 3 zostały omówione i przeszła do realizacji 

dalszych punktów obrad. 

 

Po ponownym sprawdzeniu quorum okazało się, że w sesji uczestniczy 15 radnych (dołączył radny 

Andrzej Matuszczyk). 

Przewodnicząca stwierdziła, że na ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczy 15 radnych, zatem 

obrady są prawomocne.   

 

 

Punkt 4 

Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami 

 

Wójt Janusz Jędrzejczyk zabrał głos i przedstawił najważniejsze sprawy z działalności od ostatniej 

sesji.  
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a) W pierwszej kolejności wójt powiedział o wytężonej pracy nad projektem budżetu na rok 

2021. W niedługim czasie projekt powinien zostać złożony do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, ale oczywiście również Rada Gminy będzie też nad nim pracować                              

i zapoznawać się z przygotowywanymi propozycjami. Do Starosty Piotrkowskiego zostało 

wystosowane pismo w sprawach związanych z drogami i chodnikami zgodnie z sugestiami 

mieszkańców. Po rozmowie z Panem Starostą zostało ustalone, że Gmina zgłosi możliwość 

realizacji drogi powiatowej Łazy - Milejów, gdzie zgodne z zasadami, którymi kieruje się 

Zarząd i Starostwo Powiatowe Gmina będzie musiała przekazać część środków ze swojego 

budżetu na realizację zadania drogowego.  Wystosowane zostało także pismo, na wniosek 

mieszkańców, w sprawie budowy (przedłużenia) chodnika o długości 370 mb w miejscowości 

Magdalenka przy drodze powiatowej. Czekamy na odpowiedź w tej sprawie. 

  

b) Następnie Wójt powiedział, że w ramach konkursu budowy dróg dojazdowych do pól, który 

jest co roku organizowany przez Fundusz Ochrony Gruntów Rolnych, po analizie                                 

i pozytywnej opinii Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej Rady Gminy w 2021 r. proponuje wykonać drogę między Pieńkami,                         

a Romanówką długości około 900 m. Byłby to  bardzo dobry łącznik w sytuacji, kiedy 

zmagamy się z trudnościami podczas budowy A1. Dla wielu mieszkańców byłoby to na 

pewno dużo ułatwienie komunikacyjne. 

 

c) W dalszej kolejności wójt powiedział o najważniejszych sprawach związanych                                    

z inwestycjami realizowanymi na terenie gminy Rozprza: 

 

➢ Budowa kanalizacji sanitarnej z odejściami bocznymi oraz przyłączami kanalizacji 

sanitarnej w miejscowości Rozprza:  

• Wykonawca miał rozpocząć zadanie zgodnie z harmonogramem - we wrześniu br. 

• 25 września Wykonawca został wezwany do złożenia wyjaśnień z powodu nie podjęcia prac. 

W odpowiedzi Wykonawca zapewnił, iż termin nie jest zagrożony natomiast prace zostaną 

rozpoczęte w listopadzie br.  

 

➢ Budowa ujęcia wody w miejscowości Gieski: 

• posiadamy Program funkcjonalno-użytkowy umożliwiający wszczęcie procedury 

przetargowej,  

• oczekujemy na rozstrzygniecie konkursu w PROWie, jednocześnie zadanie zostało zgłoszone                   

do Funduszu Inwestycji Lokalnych.  
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➢ Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Mierzyn: 

• do 3 firm wykonawczych  zostały wysłane zapytania cenowe na budowę sieci wodociągowej 

etap I – odcinek o dł. 290 m,  

• termin składania ofert do 28 października br.  

 

➢ Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Białocin:  

• w dniach 28 i 29 października firma geodezyjna przeprowadza procedurę podziałową                         

w terenie dla potrzeb projektu rozbudowy drogi w trybie specustawy drogowej.  

 

➢ Przebudowa drogi gminnej ul. Sportowej w miejscowości Niechcice:  

• trwa opracowanie projektu wraz operatem wodnoprawnym.  

 

➢ Przebudowa mostu w drodze gminnej Bagno – Cekanów: 

• wystosowano zapytanie cenowe do firm projektowych,  

• zakresem objęto dwa mosty, tj. jeden musi zostać poddany kompleksowej przebudowie 

(rozbiórce i budowie), natomiast drugi (od strony południowej) - remontowi, dodatkowo 

uwzględniono dojazdy przed i pomiędzy mostami, 

• w odpowiedzi na zapytanie cenowe wpłynęła jedna oferta przewyższająca kwotę jaką Gmina 

może przeznaczyć (97.785,00 zł brutto),  

• procedura zostanie powtórzona.   

 

➢ Budowa drogi w miejscowości Gieski:  

• zadanie zostało zrealizowane w terminie do 30 września br. przez Firmę DUKT                                 

z Włoszczowej, wyłonioną w przetargu nieograniczonym,  

• po uwzględnieniu robót dodatkowych tj. wykonaniu utwardzenia zwiększonej ilości 

powierzchni poboczy przy drodze oraz większej ilości przepustów pod zjazdami - wartość 

robót budowlanych wyniosła 899.656,78 zł brutto (więcej o 15.042,94 zł brutto), 

• efekt rzeczowy to nowa nawierzchnia asfaltowa na drodze wewnętrznej o dł. 1.336,89 m,                 

szer. jezdni 4,5 m wraz ze zjazdami do posesji, 

• zadanie zostało dofinasowane w ramach środków budżetu Województwa Łódzkiego 

pochodzących z tytułu wyłączenia gruntów rolnych (kwota 524.010,00 zł) oraz Funduszu 

Inwestycji Lokalnych (kwota 375.646,78 zł), 

• ponadto, w wyniku zgłoszenia przez Sołtysa sołectwa Gieski, uzupełniono dokumentację 
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projektową o odcinek drogi po stronie wschodniej drogi powiatowej. Zgłoszono 

dokumentację do Starostwa Powiatowego na wykonanie drogi dojazdowej dł. ok. 70m,  

posesje 1-3, o szer. 4,0m – 3,5m. Przygotowano zapytanie cenowe do firm wykonawczych. 

Zakładamy realizację tego odcinka do 15 grudnia br.  

 

➢ Przebudowa - rozbudowa dachu Szkoły Podstawowej w Mierzynie:   

• Wykonawca firma  BUD-WORK Tomasz Kabziński realizuje zadanie, wymieniono 

całkowicie więźbę dachową, wymurowano nowe kominy i lukarny. Przystąpiono do krycia 

dachu blachą.  

• prace planowane są w terminie do 10 listopada br.  

 

➢ Place zabaw w Romanówce i Longinówce oraz siłownia zewnętrzna w Bogumiłowie:  

• Wykonawca firma SIMBA z Lublina zakończyła prace w dniu 23 października 2020r. 

Wartość umowy wyniosła 65.936,98 zł  brutto.  

• koszt realizacji placów zabaw w poszczególnych realizacjach przez firmę SIMBA:   

o dla Romanówki  wynosi 22.222,99 zł brutto,  

o dla Longinówki wynosi  22.567,99 zł brutto, 

             natomiast dla siłowni zewnętrznej w Bogumiłowie 21.146,00 zł brutto. 

Wójt dodał, że także sołectwa zobowiązały się do pewnych prac, które zostały wykonane systemem 

gospodarczym chodziło o przygotowanie miejsc pod montaż urządzeń. Jednocześnie przypomniał, 

że sołectwa te otrzymały po 10 000 zł w ramach mikrograntów z Urzędu Marszałkowskiego. 

 

b) Następnie wójt wspomniał o przetargach:  

➢ 13 listopada mija termin składania ofert na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych 

z nieruchomości zamieszkałych z terenu Gminy Rozprza, 

➢ 5 listopada mija termin składania ofert w przetargu na dostawę oleju opałowego                                    

dla wszystkich  szkół z terenu Gminy Rozprza. Łączna ilość oleju opałowego planowana                   

do zamówienia to ponad 190 tys. litrów, 

➢ oraz o postępowaniu wartości poniżej 30.000 euro na dostawę oleju opałowego do budynku 

Urzędu Gminy w Rozprzy. To zapotrzebowanie wynosi 10.000 litrów.  

 

Na zakończenie tej części wypowiedzi wójt  poinformował, że o drogach osiedlowych w Niechcicach 

powie więcej w sprawach różnych, gdyż z pewnością odbędzie się dyskusja w tym temacie.   
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Punkt 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2020 rok 

 

Skarbnik Bogdan Górecki poinformował, że projekt uchwały dotyczącej zmian budżetu i w budżecie 

Gminy Rozprza obejmuje zmianę planowanych dochodów i wydatków zadań inwestycyjnych jak 

również planowanych kosztów samorządowego zakładu budżetowego oraz dochodów wydzielonych 

rachunków jednostek oświatowych.  

Następnie powiedział, że zmiany po stronie dochodowej dotyczą bieżących wpływów do budżetu 

gminy środków pochodzących między innymi z podatku od czynności cywilnoprawnych od osób 

fizycznych - środki, które otrzymujemy z urzędów skarbowych. Te planowane wpływy po wykonaniu 

trzech kwartałów zwiększają się o 70.000 zł. Również planowane wpływy z opłaty eksploatacyjnej 

rosną o 8.000 zł. Planowane wpływy w dziale 852 i 855 wynikają z bieżących wpływów z działalności 

Ośrodka Pomocy Społecznej - są to między innymi zwroty nienależnie pobranych świadczeń przez 

klientów Ośrodka Pomocy Społecznej i w dziale 900 mamy wprowadzone środki pochodzące z opłat 

rad sołeckich. To są wkłady finansowe na realizację projektów lokalnych dofinansowanych również 

przez Urząd Marszałkowski w ramach grantów sołeckich i są to wpłaty dotyczące realizacji projektu 

"Zaczarowany plac zabaw" w Romanówce kwota 3.000, "Fajnie i aktywnie" - budowa placu zabaw 

w Longinówce kwota również 3.000 zł i projekt "Aktywna przestrzeń" mieszkańców sołectwa 

Wroników kwota 1.100 zł. Łączna wpłata to 7.100 zł.  

 

Następnie powiedział o wydatkach, które wynikają ze zmian wprowadzonych po stronie dochodowej 

budżetu jak również bieżących potrzeb jednostek oświatowych. Przenosimy również, czy 

rezygnujemy w tym roku z realizacji opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. To przedsięwzięcie było zaplanowane na rok bieżący i na rok 2021. Łączne koszty 

takiego przedsięwzięcia to 100.000 zł, w tym roku planowana była kwota 40.000, w przyszłym roku 

60 000. Opracowanie obecnie planuje się zrealizować w 2021 roku i środki w wysokości 100 000 zł 

zabezpiecza się na rok następny.  

 

W dalszej kolejności mówił o wydatkach inwestycyjnych. Zmiany dotyczą następujących zadań:  

➢ Budowa kanalizacji sanitarnej z odejściami bocznymi oraz przyłączami kanalizacji sanitarnej 

w miejscowości Rozprza. Aktualizowana jest wysokość wydatków. Po przeprowadzonym 

przetargu kwoty się zmieniły, także również dostosowujemy dofinansowanie w ramach 

PROW, które Gmina otrzymała - będzie zmniejszone do kwot poprzetargowych.  
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➢ Przebudowa mostu w drodze gminnej Bagno-Cekanów. Przygotowanie dokumentacji 

planowane było w br., niestety przedłuży się na rok 2021. Na br. pozostaje kwota 10.000 zł              

i na rok następny przenosi się kwotę 50.000. 

➢ Kolejna inwestycja to modernizacja istniejącej kotłowni i instalacji c.o. dla potrzeb budynku 

komunalnego w Niechcicach. Przeniesienie realizacji tej inwestycji na rok 2021. W tym roku 

pozostawiamy kwotę 10.000 zł na przygotowanie dokumentacji.  

➢ Termomodernizacja budynku oraz przebudowa dachu Szkoły Podstawowej w Mierzynie. 

Zmniejsza się kwotę planowanych wydatków na rok bieżący. Na rok następny planuje się 

wykonanie termomodernizacji budynku, więc na przyszły rok zabezpiecza się środki na ten 

cel.   

➢ Budowa instalacji fotowoltaicznej w budynkach użyteczności publicznej Gminy Rozprza.               

Na dofinansowanie realizacji inwestycji złożony został wniosek do Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. Obecnie czekamy na 

odpowiedź, realizacja zadania przenoszona jest na rok następny. Zadanie będzie realizowane 

pod warunkiem, że Gmina otrzyma dofinansowanie.  

 

W dalszej kolejności Skarbnik powiedział, że proponowane zmiany zmniejszają deficyt o kwotę                  

2.100.000 zł do poziomu 6.453.587,75 zł. 

 

Brak pytań ze strony radnych.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska odczytała uchwałę Komisji Budżetu                 

i Finansów Rady Gminy Rozprza pozytywnie opiniującą zaproponowane zmiany budżetu                                      

i w budżecie Gminy Rozprza na 2020 rok. 

Uchwała Nr 5/BF/2020 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2020 rok  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Józef Bielas, Tomasz Gemel, Robert Kabziński, Jolanta 
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Krupa, Hubert Łukasik, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, Małgorzata Nowakowska, Małgorzata 

Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław Rębeliński, Teresa Sikorska 

 

Jednogłośnie została przegłosowana  

Uchwała Nr XVIII/36/2020 

w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2020 rok 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

 

Punkt 6  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza  

na lata 2020-2032 

 

Skarbnik Bogdan Górecki poinformował, że zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

związane są ze zmianami budżetu i w budżecie gminy na 2020 rok. Następnie przypomniał, że część 

wydatków inwestycyjnych zostaje przeniesiona na rok 2021 - dotyczy to termomodernizacji budynku 

Szkoły Podstawowej w Mierzynie, modernizacji istniejącej kotłowni i instalacji centralnego 

ogrzewania dla potrzeb budynku komunalnego w Niechcicach,  przebudowy mostu w drodze gminnej 

Bagno - Cekanów, budowa instalacji fotowoltaicznych w budynkach użyteczności publicznej gminy 

Rozprza. W przedsięwzięciach również zaktualizowano planowane wydatki dotyczące budowy 

kanalizacji sanitarnej z odejściami bocznymi oraz przyłączami kanalizacji sanitarnej w miejscowości 

Rozprza, jak również wprowadzono przedsięwzięcia dotyczące budowy ujęcia wody w miejscowości 

Gieski oraz budowy drogi w miejscowości Longinówka. 

 

Brak pytań ze strony radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza na lata 

2020-2036 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Józef Bielas, Tomasz Gemel, Robert Kabziński, Jolanta 

Krupa, Hubert Łukasik, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, Małgorzata Nowakowska, Małgorzata 

Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław Rębeliński, Teresa Sikorska 

 

Wynikiem 15 głosów „za” została podjęta  

Uchwała Nr XVIII/37/2020 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza 

na lata 2020-2032 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Rozprza 

na lata 2021-2030 

 

Wójt Janusz Jędrzejczyk powiedział o konieczności opracowania nowej strategii na lata 2021-2030. 

Dodał, że zmieniają się przepisy, które dotyczą prac związanych z tym kluczowym dokumentem.  

Przypomniał, że jest to niezbędny dokument, w którym zawarte są wszelkie plany, które będą 

obowiązywać w okresie, na który przewidziana jest strategia. Strategia musi być przede wszystkim 

powiązana ze strategią powiatu, strategią województwa, strategią kraju, a także musi uwzględniać 

nową unijną perspektywę. Ten kluczowy dokument zgodnie z przepisami, które praktycznie 

niedawno zostały opublikowane zaczynają się od podjęcia przez organ stanowiący uchwały 

inicjującej ten proces. Na podstawie tej uchwały wójt powołuje zespół, który będzie pracował nad 

przygotowaniem strategii. Okazuje się, że niezbędnym jest również fakt podpisania umowy                             

z koordynatorem zewnętrznym czyli z firmą, która pomoże w pozyskaniu pewnych dokumentów -                  

przede wszystkim opinii od gmin sąsiadujących z naszą gminą, dalej od wszelkiego rodzaju instytucji 

tak jak Wody Polskie, jak Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska i wiele innych struktur, które 

oczywiście muszą swoje opinie opracować na podstawie tego dokumentu i dopiero wówczas,                     

po konsultacjach społecznych, które będą przeprowadzone, po analizie, po tych wszystkich 

działaniach, rada po zapoznaniu się, przedyskutowaniu będzie podejmować decyzje.                                        

W harmonogramie zawarty jest preliminarz działań, które są niezbędne. Strategia jest dokumentem 

kluczowym jeśli chodzi o możliwość pozyskiwania pieniędzy unijnych ale także i pieniędzy z innych 

źródeł, tu też również i krajowych. Chcielibyśmy utworzyć ten dokument, aby móc jak najszybciej 

korzystać z nowej perspektywy finansowej. Proces zakończenia tych prac i podjęcia uchwały                          

w sprawie nowej strategii planowany jest na koniec pierwszego kwartału przyszłego roku. 



 

   Protokół XVIII sesji Rady Gminy Rozprza w dniu 29 października 2020 r.                                    str. 11 
 

 

Brak pytań ze strony radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Rozprza na 

lata 2021-2030  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Józef Bielas, Tomasz Gemel, Robert Kabziński, Jolanta 

Krupa, Hubert Łukasik, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, Małgorzata Nowakowska, Małgorzata 

Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław Rębeliński, Teresa Sikorska 

 

Wynikiem 15 głosów „za” została podjęta  

Uchwała Nr XVIII/37/2020 

uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Rozprza  

na lata 2021-2030 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Gminy Rozprza               

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok”. 

 

Sekretarz Gminy Bożena Nagrodzka powiedziała, że podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

rocznego programu współpracy gminy Rozprza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w artykule 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie na rok 2021 stanowi wypełnienie delegacji ustawowej ustawy z 2003 

roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. Następnie powiedziała, że projekt programu 

był przedmiotem konsultacji z organizacjami pozarządowymi przeprowadzonymi online. Zakres 
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podmiotowy cytowanej wyżej ustawy nakazuje, że podmiotami takich programów są z jednej strony 

organy jednostek samorządu terytorialnego, a z drugiej strony organizacje pozarządowe.                                

Na podstawie opracowanego programu współpracy gminy Rozprza z organizacjami pozarządowymi 

i ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie. Program ten daje możliwość realizowania przez 

gminę zadań publicznych między innymi z zakresu kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury                                    

i dziedzictwa narodowego oraz zadania z zakresu wspierania i upowszechniania kultury fizycznej                 

z zakresu turystyki i krajoznawstwa. W spotkaniu brały udział organizacje pozarządowe między 

innymi również stowarzyszenia. Stowarzyszenie Gospodyń Gminy Rozprza dosyć szczegółowo 

przedstawiło swoją propozycję współpracy z gminą. 

 

Brak pytań ze strony radnych.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Gminy Rozprza                             

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia                 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok”.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Bartkowska, Krzysztof Biegański, Józef Bielas, Tomasz Gemel, Robert Kabziński, Jolanta 

Krupa, Hubert Łukasik, Andrzej Matuszczyk, Piotr Misztela, Małgorzata Nowakowska, Małgorzata 

Olczyk, Anna Pawłowska, Zdzisław Piątek, Stanisław Rębeliński, Teresa Sikorska 

 

Jednogłośnie, wynikiem 15 głosów „za” została podjęta  

Uchwała Nr XVIII/38/2020  

w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Gminy Rozprza  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy                              

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok” 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt 9 
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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska powiedziała, że w okresie między sesjami nie 

wpłynęły interpelacje ani zapytania od radnych.  

 

 

Punkt 10 

Informacje, komunikaty i sprawy różne 

 

1/ Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska powiedziała, że w ostatnim czasie wpłynęły 

trzy pisma adresowane do Rady Gminy i Pana Wójta. Treść wszystkich tych pism została przesłana 

radnym elektronicznie.  

➢ Pierwsze to jest pismo mieszkanki Mierzyna poparte podpisami wielu mieszkańców. Pismo 

dotyczy umieszczenia w miejscowości Mierzyn tablicy upamiętniającej losy i postawy 

mieszkańców tej wsi w okresie II Wojny Światowej oraz okresie stalinowskim. 

Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że wspólnie z panią radną Małgorzatą Olczyk                     

(pan Wójt też zna temat) omówiła tę kwestię z księdzem proboszczem z Mierzyna, który 

wyraził zgodę aby tablica została umieszczona na terenie przykościelnym lub przy plebani. 

➢ drugie pismo wpłynęło od pani Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Łochyńsku                          

z ponowną prośbą o wybudowanie chodnika od portierni do drogi powiatowej. 

Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że w obecnej sytuacji, z powodu ograniczonych 

funduszy Gminy inwestycja zostaje przesunięta w czasie. Dodała, że pismo zawiera też prośbę 

o przygotowanie terenu przy portierni - wybranie starej nawierzchni oraz nawiezienie nowej 

ziemi. Przewodnicząca zapewniła, że prace te zostaną wykonane przy okazji wybudowania 

chodnika. 

➢ Kolejne pismo wpłynęło od rodziców harcerzy i zuchów z prośbą o udostępnienie 

dodatkowego lokalu na prowadzenie zbiórek. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy 

udzieliła głosu Zastępcy wójta z prośbą o wyjaśnienie tej kwestii.  

 

Zastępca wójta Artur Cubała wyjaśnił, że Komendant Szczepu Harcerskiego w Rozprzy zwrócił się 

pismem do Wójta w marcu br., w którym zwraca się z prośbą o udostępnienie pomieszczeń socjalnych                     

na piętrze budynku pod adresem Rozprza, Rynek Piastowski 10a. W drugim piśmie z tego samego 

dnia zwraca się z prośbą o pozwolenie na wyburzenie jednej ze ścian w harcówce Szczepu 

Harcerskiego mieszczącego się w budynku pod adresem Rynek Piastowski 10a - na parterze tego 

budynku komunalnego. Argumentacja pisma była taka: „rozmieszczenie pomieszczeń po bibliotece 
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uniemożliwia nam przyjmowanie takiej ilości zuchów i harcerzy jaka obecnie uczęszcza na nasze 

zbiórki. Zmiana w postaci usunięcia jednej ze ścian znacznie poprawi komfort spotkań, ponieważ               

w jej efekcie spowoduje jedno duże pomieszczenie. W razie pozytywnego rozpatrzenia prośby oraz 

uzyskaniu odpowiednich pozwoleń i wytycznych remont przeprowadzimy we własnym zakresie 

pozostając jednak w stałym z kontakcie z Urzędem Gminy.” Zastępca kontynuując wyjaśnił,                         

że w temacie tych pism wypowiedziała się Komisja Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego                          

i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Gminy na swoim posiedzeniu. Jeżeli chodzi o piętro tego budynku 

opinia była negatywna. Natomiast jeżeli chodzi o parter i dostosowanie, wyburzanie ścian działowych 

przez harcerzy opinia była pozytywna pod warunkiem tylko nadzoru w Referacie Gospodarki 

Przestrzennej w Urzędzie Gminy przez pracowników merytorycznych. I taką też odpowiedź od wójta 

otrzymał Komendant Szczepu Harcerskiego. Zastępca dodał, że jest w stałym kontakcie                                   

z Komendantem Szczepu Harcerskiego z którym ustalił, że po dostosowaniu parteru okaże się na ile 

poprawi to komfort spotkań harcerzy i zuchów, a następnie będzie podjęta decyzja w sprawie piętra 

budynku.  Dodał, że w przedstawionym temacie powstała jakaś dwutorowość pism. 

 

2/ Radny Andrzej Matuszczyk zgłosił potrzebę dokonania regulacji czasu zapalania oświetlenia 

ulicznego w  Milejowie, Longinówce i Łazach Dużych. 

  

3/ Radna Teresa Sikorska poruszyła temat konieczności wykonania  nakładki asfaltowej długości 100 

- 120m na drodze w Bogumiłowie oraz wykonanie pobocza. Poprosiła o poparcie jej wniosku                             

i przeprowadzenie rozmów ze Starostą i Zarządem Powiatu, aby w ramach oszczędności zrealizować 

zadanie w roku 2021. 

 

4/ Radny Zdzisław Piątek zgłosił potrzebę naprawy drogi od ul. Leśnej w Rozprzy do Ignacowa przez 

las.  

 

5/ Radny Zdzisław Piątek podjął temat konieczności naprawy ulicy Polnej w Rozprzy, co wiąże się               

z przystąpieniem do realizacji prac związanych z regulacją stanu prawnego tej drogi.   

 

6/Radny Hubert Łukasik przypomniał o złym stanie nawierzchni drogi Solidarności w Starej Wsi                   

i o korespondowaniu z Wójtem z Gorzkowic w temacie wspófinansowania inwestycji. 

 

7/ Następnie wójt mówił o nowych obowiązkach gminy (wynikających np. z ustawy o dostępności 

cyfrowej, czy dotyczących realizacji programu Czyste Powietrze i wiele innych), za wykonanie 

których odpowiada wójt, bez dodatkowych środków na ich realizację.  
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8/ Następnie wójt przypomniał o problemach związanych z niedofinansowywaniem przez rząd 

kosztów dotyczących  oświaty. 

 

9/ W dalszej części posiedzenia przeprowadzono dyskusję w temacie pisma Pani Dyrektor Domu 

Pomocy Społecznej w Łochyńsku w sprawie budowy chodnika i przygotowania gruntu pod 

zagospodarowanie terenu przy portierni DPS.  

 

10/ W dalszej kolejności wójt powiedział o organizacji pracy urzędu i placówek oświatowych w tych 

trudnych dla wszystkich czasach.  

 

11/ Następnie wójt omówił temat budowy dróg osiedlowych w Niechcicach.  

Wyjaśnił, że 12 października br. do Urzędu Gminy wpłynęła informacja z Urzędu Wojewódzkiego, 

iż pomimo że Gmina Rozprza była na 27 miejscu listy rezerwowej może z pieniędzy skorzystać                      

i może tą dotację otrzymać w wysokości ponad 2 miliony złotych. Kwota wynika z wniosku,                             

w którym nie można było ująć wszystkich pięciu dróg, tylko trzy. Zostały ujęte trzy najdłuższe 

odcinki dróg, dlatego złożony wniosek opiewał na 3.600.000 zł, a oferowane dofinansowanie wynosi 

70% tej kwoty. Sytuacja wygląda na ten moment tak, że Gmina może to dofinansowanie otrzymać,                      

a pieniądze muszą zostać przelane na wydzielone gminne konto do końca bieżącego roku. 

Warunkiem otrzymania środków jest wykorzystanie pieniędzy w ciągu 60 dni. Czyli rozliczenie 

inwestycji powinno odbyć się do końca lutego 2021. Inwestycji nie da się podzielić na etapy, 

chociażby z takich względów, że nie można wykonać części kanalizacji, przykryć ulicę asfaltem,                     

a potem dalej montować urządzenia kanalizacyjne czy urządzenia deszczowe. Przy typowej 

zabudowie osiedlowej chodniki są po obydwóch stronach i woda z tych ulic musi być odprowadzona 

kanalizacją deszczową. Kontynuując wójt powiedział, że w związku z takim stanem rzeczy zostało 

wystosowane wystąpienie do Pana Wojewody o możliwość wydłużenia terminu na rozliczenie 

dotacji. Pismo, dotarło także do Ministerstwa Transportu i Rozwoju - na ten moment nie 

otrzymaliśmy przesunięcia, które by nas zadawalało. W Ministerstwie są takie zasady,                                         

że przekazywane środki nie mogą zbyt długo leżeć na wydzielonym koncie i powinny być jak 

najszybciej, zgodnie z przepisami w ciągu dwóch miesięcy rozliczone. W międzyczasie                           

po rozmowach z panią dyrektor z Urzędu Wojewódzkiego okazało się, że szykowane są zmiany                     

w przepisach, które będą dawały możliwość przedłużenia w wyjątkowych sytuacjach terminu 

rozliczenia dotacji. Jest gotowe już rozporządzenie, które miejmy nadzieję niebawem wejdzie                          

w życie. Według otrzymanych zapewnień zmiany przepisów dających dłuższy termin na rozliczenie 

zadań, z 2 miesięcy nawet do 12 miesięcy, w najbliższym czasie mają być głosowane w Sejmie.  

Zmiany przepisów mają dotyczyć również tych zadań, na które wcześniej zostały przyznane środki.  
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Następnie wójt dodał, że dobrze byłoby te środki wykorzystać. Jest tylko jeszcze jedna przeszkoda - 

umowę z wykonawcą trzeba podpisać do 15 grudnia, czyli jest niewiele czasu na procedurę 

przetargową. Jeżeli zdarzy się tak, że z powodu jakichś przeszkód czy odwołania od przetargu nie 

zdążymy podpisać umowy z wykonawcą, to wtedy nie będzie możliwości skorzystania z pieniędzy 

od Wojewody. Wójt stwierdził, że mimo wszystko, przy akceptacji Rady Gminy, należałoby 

zaryzykować. Następnie dodał, że planuje także wystąpić o środki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska na kanalizację sanitarną, która w tym zadaniu opiewa na wartość około 

1.700.000 zł. Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska na bieżąco udziela pożyczek, ale również 

jest możliwość pozyskania pożyczko-dotacji, gdyż część środków byłaby pożyczką część byłaby 

dotacją. Zakładając, że Gmina otrzymałaby około 1.300.000 zł plus 2.000.000 zł z dotacji z Funduszu 

Dróg Samorządowych, wtedy należałoby dołożyć ze środków Gminy około 2.200.000 zł. Wójt 

powiedział także, że ma nadzieję, iż w przetargu okaże się, że wartość inwestycji będzie niższa od 

wartości kosztorysowej, która wynosi 5.700.000 zł.  

 

Wójt przypomniał także, że na drogę w Longinówce w tym roku również został zgłoszony wniosek                

do Funduszu Dróg Samorządowych. Rozstrzygnięcie konkursu planowane jest na początek roku 

2021. Miejmy nadzieję, że uda się uzyskać środki na budowę tej drogi.  

Następnie powiedział, że realizując te dwa zadania (budowa drogi w Longinówce i budowa dróg 

osiedlowych w Niechcicach) zamknięty zostałby okres realizacji zadań, które wpisane były                             

w harmonogram realizacji inwestycji w zakresie dróg gminnych, utworzony w 2007 roku. Następnie 

przy konstrukcji strategii rozwoju trzeba będzie opracować nowe zasady, ewentualnie przyjąć 

kolejność realizacji dalszych dróg na terenie gminy. 

 

Następnie wójt poprosił radnych o opinię. 

Przeprowadzono dyskusję w temacie planu budowy dróg osiedlowych w Niechcicach. 

Wypowiadający się radni poparli sprawę skorzystania z dotacji na budowę ww. dróg.   

 

W punkcie 10 sesji w dyskusji wzięli udział: 

- Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska 

- Zastępca wójta Artur Cubała 

- radny Andrzej Matuszczyk 

- radna Teresa Sikorska 

- wójt Janusz Jędrzejczyk 

- wiceprzewodniczący rady Józef Bielas 
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- wiceprzewodniczący rady Zdzisław Piątek 

- radny Tomasz Gemel 

- radny Krzysztof Biegański 

- radny Hubert Łukasik 

 

Punkt 11 

Zamknięcie obrad 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Agata Bartkowska podziękowała za udział w obradach i zamknęła                 

XVIII sesję Rady Gminy Rozprza.  

Obrady zakończono o godz. 11.52 dnia 29 października 2020 r. 

 

  

 

                 Przewodnicząca Rady Gminy  

                           Agata Bartkowska  

 

Przygotowała:  

Aleksandra Jarosz 


